
   
 
 
 
Karlskrona 2017-11-16 
 
Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Christel Friskopp 
 
 
I handlingarna till landstingsfullmäktige i oktober beskrivs att kostnadsläget för köpt vård mot 
Region Skåne har ökat en nivå sedan september/oktober föregående år. 
 
 
Mina frågor till Christel Friskopp blir med anledning av detta: 
 
1) Hur mycket i kronor är en nivå?  
2) Är inte siffror gällande köpt vård mer intressanta för invånarna i Blekinge än nivåer? 
3) Varför redovisas inte nivåerna så att alla kan vara delaktiga? 
 
 
Inger Pilthammar Moderat 
 
 


